
PROTOKÓŁ
z obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej dnia 27 września 2010r.

Ad 1.
Otwarcia obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał Przewodniczący 
Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że bierze w niej udział  10 radnych (lista 
obecności w załączeniu), co stanowi quorum do podejmowania uchwał.
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki:
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński:
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Kierownik Wydziału Inwestycji i Infrastruktury – Pani Teresa Roszak;
Członek Zarządu województwa kujawsko-pomorskiego – Pan Franciszek Złotnikiewicz;
Sołtysi.

1. Otwarcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

2. Odznaczenie medalem marszałka "Unitas Durat Palatinatus Cuiaviano-
Pomeraniensis" – Pana Ryszarda Szelezińskiego.

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX i XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 
Brześciu Kujawskim.

4. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.

5. Omówienie  i  przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.
6. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury.

7. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej.

8. Omówienie i przyjęcie uchwały   zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej.

9. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Aktywności 
Lokalnej.

10.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zasad udostępniania szkolnych obiektów i 
urządzeń na cele sportowo-rekreacyjne.

11. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Brześć Kujawski.

12.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim w 
wykonywaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu p. n. „ Przebudowa 
drogi gminnej Brzezie – Aleksandrowo od km 0+000 do km 3+422.

13.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim w 
wykonaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu p. n. „Przebudowa 
drogi powiatowej nr 2807 C Osięciny-Wieniec-Włocławek oraz udzielenia Powiatowi 
Włocławskiemu pomocy finansowej.

14.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Brześć Kujawski dla 
wyodrębnionych obszarów położonych w miejscowości: Brzezie, Witoldowo.

15.  Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do mienie 
komunalnego.

16. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych przy 
sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.



17. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i załatwienia skargi.
18. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.
19. Interpelacje i zapytania.
20. Wolne wnioski.
21. Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej.

 Żadnych  propozycji do zmiany porządku obrad nie było.
Ad  2.  Uroczystego  wręczenia  medalu  marszałka  "Unitas  Durat  Palatinatus  Cuiaviano-
Pomeraniensis"  –  Panu  Ryszardowi  Szelezińskiemu  dokonał  członek  zarządu  województwa 
kujawsko-pomorskiego  Pan  Franciszek  Złotnikiewicz.  Medal  ten  został  nadany  z  okazji  20-tej 
rocznicy  odrodzenia  samorządu  terytorialnego  w Polsce.  Pan  Ryszard  Szeleziński  podziękował 
wnioskodawcom tj.  Panu  Przewodniczącemu Markowi  Golasińskiemu oraz  Panu  Burmistrzowi 
Wojciechowi Zawidzkiemu za to, że wystąpili z wnioskiem o przyznanie owego odznaczenia oraz 
Marszałkowi za przyznanie i  Franciszkowi Złotnikiewiczowi za wręczenie.
Ad  3.  Protokóły  z  XXXIX  i  XL  Nadzwyczajnej Sesji  Rady  Miejskiej   zostały  przyjęte 
dziewięcioma głosami „za” przy jednym „ wstrzymującym się „ i braku głosów „przeciwnych”.
Ad  4.  Burmistrz  Brześcia  Kujawskiego  –  Wojciech   Zawidzki  omówił  zadania,  które  były 
realizowane między obradami  Sesji  Rady Miejskiej,  do najważniejszych należało:  podpisanie z 
Marszałkiem Województwa Kujawsko - Pomorskiego porozumienia 9 gmin przy autostradowych 
na zabezpieczenie środków finansowych Funduszu Ochrony Środowiska, na cele ekologiczne na 
lata  2010-2015;  rozpoczęcie  budowy budynku  mieszkaniowo -  usługowego  w ramach  TBS na 
byłym  placu  targowym;  wynajem  gruntów  gminnych  w  Pikutkowie  pod  biura  przy  budowie 
Autostrady A1; przygotowanie do zakończenia inwestycji pierwszego etapu kanalizacji Falborek, 
przygotowanie do odbioru „schetynówki” Brześć – Smólsk, ul. Kujawskiej , Piastowskiej, Prostej, 
dróg w Miechowicach i w Starym Brześciu oraz kontynuacja drogi betonowej wykonywanej przez 
Zakład  Usług  Komunalnych  w  Kąkowej  Woli;  przygotowanie  i  złożenie  wniosku  na 
dofinansowanie  na  Termomodernizację  Szkoły  Podstawowej  w  Brzeziu  oraz  budowę  132 
Oczyszczalni  przydomowych;  przygotowywanie  wniosku  na  dofinansowanie  „schetynówki” 
Brzezie – Aleksandrowo oraz budowy boiska w Wieńcu; rozstrzygnięcie przetargu na budowę  ul. 
Targowej  ,  Kołątaja  oraz  świetlic  w  Dubielewie  i  Machnaczu;  przygotowywanie  do  przetargu 
przebudowy Stadionu  Miejskiego  w  Brześciu  Kujawskim;  poza  tym  inwestycje,  które  zostały 
wprowadzone  to:  stacja  uzdatniania  wody,  kanalizacja  na  Flaborzu,  budowa  bieżąca  41 
oczyszczalni przydomowych oraz przebudowa chodników w Wieńcu Zdroju.
Radny Marcin Jagodziński zapytał gdzie jest ul. Prosta?
Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, ze  ul. Prosta łączy ul. Zielną i Kujawską.
Radny Jan Karkosiński zapytał czy jest możliwość, że przebudowa  drogi Brzezie- Aleksandrowo 
zostanie rozpoczęta w tym roku?
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że w tym roku nie zostanie to rozpoczęte, termin złożenia 
wniosku jest do końca września, rozstrzygnięcie będzie listopad – grudzień, jeżeli pozytywnie to 
wykonawstwo na 2011.
Radny Ryszard Szeleziński poprosił o przygotowanie dla Nas Radnych zestawienia  ile , jakie i za 
jaką kwotę zostały zrobione inwestycje w okresie ostatniej kadencji, jaki będzie aktualny wynik 
finansowy za rok bieżący  i ewentualnie jakie zadłużenie gminy będzie po zakończeniu tego roku.
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że zawsze było robione takie zestawienie na koniec kadencji 
i również będzie  zrobione  teraz, może już na najbliższą sesję.

Przed przystąpieniem do omawiania uchwał, Przewodniczący Rady Miejskiej Marek 
Golasiński poinformował, że wszystkie projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu 
Komisji  Rady  Miejskiej  w  dniu  21  września  2010r.  i  zaprosił  do  rozpatrywania  i 
przyjmowania uchwał.

Ad 5.
Omówienie  i  przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.
Pani  Skarbnik  Joanna Wojtczak w nawiązaniu do powyższej  uchwały poinformowała,  że  to  co 
przedstawiła na komisji nie uległo zmianie poza załącznikiem dot. rachunku dochodów własnych 



wprowadzone jest tu plan dochodów i wydatków dla Zespołu Szkół Nr 2 w Brześciu Kujawskim co 
wcześniej tego nie było.
Radny R. Szeleziński zapytał co jest z dopłatami do akcyzy, bo za I półrocze kwota wykonana 
została w 100% więc czy rolnicy mogą liczyć na dalsze dopłaty do paliwa skoro kwota została już 
wydana? Zapytał również o wpływy w dziale 75011 paragraf 2360, które wynoszą 6, 20 co to jest?
Pani Skarbnik J. Wojtczak co do akcyzy poinformowała, że środki na akcyzę otrzymujemy według 
wniosku dwa razy do roku,  w maju i  listopadzie.  Do 30 września są  składane wnioski  są  one 
opracowywane, jest wyliczana kwota i wtedy zwracamy się o dofinansowanie i na podstawie tej 
kwoty otrzymujemy środki, tyle ile chcemy tyle otrzymujemy. Natomiast jeżeli chodzi o te 6,20  są 
to  dochody z  tytułu   udostępniania  danych  osobowych  z  czego  5% zostaje  u  nas  a  95% jest 
odprowadzane.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2010r.

Ad 6. 
Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowych instytucji kultury.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie określenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze oraz informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury.

Ad 7.
Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej.

Ad 8. 
Omówienie  i  przyjęcie  uchwały    zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki 
długoterminowej.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziewięcioma głosami „za”,przy jednym głosie 

„wstrzymującym się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę  zmieniającą uchwałę w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej.

Ad 9.
Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Aktywności 
Lokalnej.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Aktywności Lokalnej.



Ad 10.
 Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  udostępniania  szkolnych  obiektów  i 
urządzeń na cele sportowo-rekreacyjne.
Pan Burmistrz  Paweł  Małas  dodał,  że  uchwała  ta  została  zmieniona  poprzez  zmianę  podstawy 
prawnej i termin wejścia w życie uchwały.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zasad udostępniania szkolnych 
obiektów i urządzeń na cele sportowo-rekreacyjne.

Ad 11.
Omówienie  i  przyjęcie   uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  i  granic  obwodów 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Brześć Kujawski.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
           Rada Miejska przyjęła dziewięcioma głosami „za”,przy jednym głosie „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci i granic      
obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Brześć 

Kujawski.

Ad 12.
Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim w 
wykonywaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu p. n. „ Przebudowa drogi 
gminnej Brzezie – Aleksandrowo od km 0+000 do km 3+422.
Radny J. Karkosiński zapytał czy nie będzie problemów przy rozpatrzeniu wniosku o 
dofinansowanie gdyż ta droga nie graniczy z drogą powiatową ani z jednej ani z drugiej strony?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że nie powinno być problemów, że powinno być przyjęte.
Radny M. Jagodziński zapytał jaka to będzie droga asfaltowa czy betonowa?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że to będzie droga asfaltowa z odcinkiem  kilkuset metrów 
odcinka pieszo-jezdnego i  chodnika.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie współdziałania z Powiatem 
Włocławskim w wykonywaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu p. n. 

„ Przebudowa drogi gminnej Brzezie – Aleksandrowo od km 0+000 do km 3+422.

Ad 13.
Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim w 
wykonaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu p. n. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2807 C Osięciny-Wieniec-Włocławek oraz udzielenia Powiatowi 
Włocławskiemu pomocy finansowej.
Radny Marek Przybysz zapytał czy te umowy , partnerstwa będą stosownymi umowami 
zabezpieczone?
Burmistrz W. Zawidzki tak bo to jest na zasadzie rekompensaty. Ile weźmiemy tyle musimy oddać.
Radny J. Karkosiński zapytał na jakiej zasadzie działa to porozumienie?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że porozumienie jest na zasadzie działania w obydwie strony.



Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  współdziałania z Powiatem 
Włocławskim w wykonaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu p. n. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2807 C Osięciny-Wieniec-Włocławek oraz udzielenia 
Powiatowi Włocławskiemu pomocy finansowej.

Ad 14.
Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Brześć Kujawski dla wyodrębnionych 
obszarów położonych w miejscowości: Brzezie, Witoldowo.
Radny J. Karkosiński zwrócił się z prośbą o wycofanie  powyższej uchwały z obrad gdyż po 
spotkaniu ze Stowarzyszeniem, które walczy  z wiatrakami,   jesteśmy  zaniepokojeni 
wprowadzeniem tej uchwały tak szybko i chodzi o to , żeby mieszkańcy tych miejscowości mogli 
się zapoznać z tą uchwałą i w związku z tym poprosił o przełożenie tej uchwały na następną sesję.
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że jeżeli jest tak potrzeba i prośba o przesunięcie tej 
uchwały na następną sesję, to nie ma problemu. Została ona wprowadzona teraz ze względu na to że 
bardzo długo trwa procedura sprawdzania uchwały w Urzędzie Wojewódzkim przed oddaniem do 
publikacji. Chcemy ją wywołać już , żeby nadać jakiś bieg wydarzeń. Ale skoro jest prośba o 
przesunięcie to proszę bardzo.
Przewodniczący RM M. Golasiński poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jana Karkosińskiego 
o przesunięcie powyższego punktu na następną sesję Rady Miejskiej.

 Przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” wniosek Radnego Jana Karkosińskiego o 
przesunięcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Brześć Kujawski dla wyodrębnionych 
obszarów położonych w miejscowości: Brzezie, Witoldowo na następną Sesję Rady Miejskiej.

Ad 15.
Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do mienie komunalnego.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
           Rada Miejska przyjęła dziewięcioma głosami „za”,przy jednym głosie „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości do 
mienie komunalnego.

Ad 16.
Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  bonifikat  od  cen  ustalonych  przy 
sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.
Radny R. Szeleziński zapytał o co chodzi w tej uchwale dla kogo te bonifikaty  mają być?
Przewodniczący RM M. Golasiński  wyjaśnił, że powyższa uchwała omówiona została na komisji 
dnia 30 czerwca br.
Radny J. Karkosiński zaproponował o przypomnienie tej  uchwały.
Pani Teresa Roszak  przedstawiła , że obie bonifikaty są ustalone na 70% i pierwsza jest dla Pani 
Marianny Jabłońskiej z Brzezia a druga dla Pana Jana Woźniaka z ul. Reymonta Brześć Kujawski.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła dziesięcioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie udzielenia bonifikat od cen 
ustalonych przy sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.



Ad 17. 
Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i załatwienia skargi.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
 Rada Miejska przyjęła ośmioma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymującym 

się” i  dwoma głosami  „przeciwnymi” uchwałę w sprawie rozpatrzenia i załatwienia 
skargi.

Ad18.
Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
Przewodniczący RM M. Golasiński przed przystąpieniem do głosowania poinformował, iż w 
uchwale tej jest zapisane , ze zgodnie z art 229 pkt 3 Kpa     uchwała ta zostaje przekazana do 
Komisji Rewizyjnej w celu jej rozpatrzenia.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
        Rada Miejska przyjęła dziewięcioma  głosami „za”,przy jednym  głosie „wstrzymującym 

się” i  braku głosów   „przeciwnych” uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Radny J. Karkosińki zwrócił uwagę na uchwały, które zostały podjęte, że nie mają akceptacji Radcy 
Prawnego.
Przewodniczący RM. M. Golasiński dopowiedział, że nie musi być akceptacji Radcy Prawnego , 
chociaż były konsultowane z Radcą Prawnym.
Radny J.  Karkosiński  dodał  jeszcze,  że  na  poprzednich  Komisjach  było  mówione,  że  Komisja 
Rewizyjna miała się nie zajmować tymi sprawami, a teraz przekazuje się to do Komisji Rewizyjnej.
Sekretarz Leszek Ołdyński powiedział, że Nadzór Wojewody nam zalecił taki tryb postępowania, 
aby przekazać tą uchwałę do Komisji Rewizyjnej.

Ad 19. Interpelacje i zapytania.
Ad 20. Wolne wnioski.
Radny W. Kołowski zwrócił się z prośbą o dodatkowe przejście dla pieszych przy ul. Krakowskiej i 
„zwalniacza” na końcu ul . Kilińskiego.
Radny J. Karkosiński zapytał o drogę w Brzeziu koło Pana Bońca , bo prawdopodobnie ma być 
niedługo nawożony kamień czy to będzie zrealizowane?
Burmistrz W. Zawidzki jeżeli było powiedziane , że będzie nawożone to będzie.
Radny M. Jagodziński zapytał czy  droga Kuczyna-  Kąkowa Wola w kierunku Lubrańca  będzie 
robiona? 
Burmistrz  W.  Zawidzki  odpowiedział,  ze  ta  droga  czeka   z  wnioskiem w RPO o zakończenie 
procedury zakończeniowej.  Jeżeli jakieś środki otrzymamy to będzie robiona ale już nie w tym 
roku.
Radna B. Czapska zgłosiła , ze przy wyjeździe z Aleksandrowa na tą drogę kostkową nic nie widać  
przez krzaki, które tam rosną.
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, już Dyrektor ZUK rozmawiał z Sołtysem z Aleksandrowa 
obiecał, że w przyszłym tygodniu prawdopodobnie będzie to zrobione.
Radna Gizela Gliszczyńska poruszyła temat drogi dojazdowej do garaży przy ul. Traugutta ,  przy 
blokach spółdzielczych tam jest  błoto.
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że on o tym pamięta musi poczekać na swoją kolejkę bo jest 
bardzo dużo takich małych poprawek no i pogoda też odpowiednia do tego musi być.
Radny M. Jagodziński poruszył temat chodników przy ul. Traugutta są nierówne.
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że przejedzie się i to obejrzy.
Radny J. Karkosiński poprosił  o sprawdzenie oświetlenia w Brzeziu,  bo coś jest  nie tak lampy 
często  gasną.  Poprosił  również  o  wycięcie  chwastów przy  drogach,  żeby było  później  łatwiej 
odśnieżać. 



Radna Irena Ochocińska dodała, że jeżeli chodzi o oświetlenie to jakiekolwiek usterki można do 
nas do Zakładu zgłaszać a my wszystko przekazujemy do spółki.
Burmistrz W. Zawidzki dopowiedział, ze to ktoś ze spółki powinien raz na tydzień się przejechać i 
posprawdzać czy wszędzie jest wszystko dobrze z oświetleniem.
Radny M. Jagodziński zapytał czy coś wiadomo o tym rozjeździe na Włocławek i Wieniec, bo tam 
jest coraz gorzej.
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że na razie nic na ten temat nie wie, pismo było wysłane do 
Generalnej Dyrekcji Dróg , na które odpowiedzi nie dostał. 
Radna G. Gliszczyńska zapytała jeszcze czyj jest ten teren między blokami cukrowniczymi, bo jak 
przychodzi jesień,  opadają liście i nie ma kto ich uprzątnąć.
Sołtys Henryk Hybiński poruszył temat hydrantu przy Domu Strażaka, który się zapada , żeby go 
naprawić. 
Sołtys Jarosław Milewski poprosił o naprawę drogi przy P. Jasińskiej.
Ad 21.
Na  zakończenie  Przewodniczący  RM  M.  Golasiński  podziękował  wszystkim  za  przybycie,  za 
udział w posiedzeniu i zakończył XLI obrady Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła: 
Magdalena Mierzwicka


